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Koniec bezkrólewia
Jerzy Milewski (na zdjêciu) zo-

sta³ nowym szefem Polskiego Hol-
dingu Farmaceutycznego, skupiaj¹-
cego Polfy Warszawa, Pabianice
i Tarchomin. Milewski jest wspó³za-
³o¿ycielem hurtowni farmaceutycz-
nej Pharmag. W 2001 r. by³ na 40.
pozycji listy 100 najbogatszych Polaków tygodnika Wprost.
Jednak od tamtego czasu wiele siê zmieni³o. Jerzy Milewski
nie jest ju¿ prezesem Pharmagu (który zmieni³ profil swojej
dzia³alnoœci), sta³ siê za to szar¹ eminencj¹ Ministerstwa
Zdrowia. W opinii pracowników resortu jest on niezwykle
wp³ywow¹ osob¹, z którego opini¹ licz¹ siê najwy¿si urzêd-
nicy pa³acu na Miodowej.

Nowy prezes PTK
Profesor Andrzej Ryn-

kiewicz (na zdjêciu) z Aka-
demii Medycznej w Gdañ-
sku zosta³ wybrany preze-
sem-elektem Polskiego To-
warzystwa Kardiologiczne-
go (PTK). Wyboru doko-
nano na Walnym Zgroma-
dzeniu Cz³onków Towa-

rzystwa, które odby³o siê w Gdyni. Nowy prezes
uzyska³ 184 g³osy poparcia (167 osób popar³o kan-
dydaturê prof. Ryszarda Piotrowicza). Profesor An-
drzej Rynkiewicz bêdzie pe³ni³ funkcjê prezesa PTK
w latach 2007–2009. 

Nowa firma, nowy prezes
Dr Zdzis³aw Sabi³³o (na zdjêciu) zosta³ prezesem nowej organizacji zrzeszaj¹cej firmy far-

maceutyczne w Polsce. Dotychczasow¹ formu³ê Stowarzyszenia Przedstawicieli Innowacyj-
nych Firm Farmaceutycznych (SPIFF) zast¹pi³a organizacja grupuj¹ca zwi¹zek pracodaw-
ców firm farmaceutycznych INFARMA. Jak wyjaœnia nowy prezes, ide¹, która przyœwieca-
³a zmianie formu³y dzia³ania by³a chêæ stworzenia organizacji, która bêdzie mog³a podejmo-
waæ inicjatywy legislacyjne. Do najwa¿niejszych zadañ INFARMY nale¿¹ równie¿ dzia³ania
zmierzaj¹ce do dalszego porz¹dkowania rynku leków w Polsce. Zwi¹zek przej¹³ wprowadzo-
ne przez SPIFF normy etyczne w zakresie promocji i reklamy leków. Swoimi dzia³aniami
Zwi¹zek Pracodawców Innowacyjnych Firm Farmaceutycznych chce pokazaæ, i¿ obecnoœæ
zagranicznych producentów na polskim rynku farmaceutycznym oznacza dla polskich pacjentów dostêp do nowocze-
snych leków, co mo¿e w du¿ej mierze stanowiæ o poprawie stanu zdrowia spo³eczeñstwa. Kieruj¹cy INFARM¥ Zdzi-
s³aw Sabi³³o ma 49 lat. W latach 1996–2005 by³ dyrektorem generalnym w firmie Yamanouchi Pharma, potem tak¿e pre-
zesem Zarz¹du Astellas Pharma Poland, powsta³ej z po³¹czenia firm Yamanouchi i Fujisawa. Obecnie jest dyrektorem
generalnym i prezesem Zarz¹du firmy Janssen-Cilag Polska. Zdzis³aw Sabi³³o jest ¿onaty, ma dwóch synów.

Rulkiewicz Lux 
Przychody Lux Medu, sieci

prywatnych placówek medycz-
nych, wzros³y w ci¹gu pierw-
szych siedmiu miesiêcy tego ro-
ku o ponad 30 proc. w stosun-
ku do analogicznego okre-
su 2005 r. – Tak dobra dynamika
sprzeda¿y jest efektem szeregu pro-
wadzonych przez nas dzia³añ. Ca³y czas inwestujemy w nowe
placówki, a tak¿e rozszerzamy zakres œwiadczonych us³ug.
Obecnie nasi pacjenci mog¹ korzystaæ z 12 placówek Lux Medu
w najwiêkszych miastach Polski oraz z ponad 400 firm wspó³-
pracuj¹cych z nami w ca³ym kraju – komentuje wyniki firmy
Anna Rulkiewicz (na zdjêciu), cz³onek Zarz¹du Lux
Med SA. W oœrodkach Lux Medu leczy siê ok. 175 tys.
klientów korporacyjnych i ok. 250 tys. indywidualnych.
W ubieg³ym roku przychody spó³ki wynios³y 110 mln z³.
Firma ma w planach budowê szpitala w Warszawie, który
zostanie otwarty pod koniec 2008 r. 
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Lipowska w  GlaxoSmithKline
Teresa Lipowska, ak-

torka, znana m.in z se-
rialu M jak Mi³oœæ, roz-
poczê³a wspó³pracê z fir-
m¹ GlaxoSmithKline.
Aktorka wystêpuje w re-
klamie kremów do mo-
cowania protez zêbo-
wych marki Corega. Jak
mówi Ewa Roziel, Cate-

gory Manager, GlaxoSmithKline: – Pani Teresa 
Lipowska zosta³a zaanga¿owana do reklamowania 
produktów Corega, poniewa¿ jako znakomita aktorka
i wyj¹tkowa osoba, cieszy siê du¿ym autorytetem wœród
naszej grupy docelowej. Jest ponadto osob¹ bardzo ak-
tywn¹, otwart¹ i radosn¹ – a to wartoœci cenione przez
markê Corega. Reklamê z udzia³em Teresy Lipow-
skiej mo¿na ogl¹daæ od sierpnia na antenie TVP,
TVN, TVN7, TVP4 i TVP3.
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Minister od Leppera
Po aferze Begergate nie wiadomo,

jak d³ugo swoje stanowisko utrzy-
ma Marek Ludwik Grabowski
(na zdjêciu), wiceminister zdrowia.
Grabowski, zanim trafi³ do partii
Andrzeja Leppera, by³ dzia³aczem
SLD. W Czêstochowie kierowa³
Sanepidem. Zastêpca prof. Zbignie-

wa Religi studiowa³ na Akademii Medycznej w Katowi-
cach. Ma specjalizacjê drugiego stopnia z rehabilitacji na-
rz¹dów ruchu, organizacji ochrony zdrowia oraz epide-
miologii. W 1992 r. obroni³ doktorat o wirusowym zapa-
leniu w¹troby. Karierê zawodow¹ zaczyna³ w Czêstocho-
wie. By³ m.in. kierownikiem przychodni rehabilitacyjnej.
W 1988 r. obj¹³ funkcjê pañstwowego wojewódzkiego in-
spektora sanitarnego. W latach 90. kontrowersje wywo³a-
³a decyzja kupna dla czêstochowskiego Sanepidu luksuso-
wej willi z krytym basenem. Po odwo³aniu z funkcji sze-
fa jednostki zamiejscowej œl¹skiego Sanepidu przeniós³
siê do Krakowa i pracowa³ jako specjalista epidemiolog.
Za rz¹dów Leszka Millera awansowa³ do Warszawy.
Od 1 grudnia 2001 r. by³ doradc¹ g³ównego inspektora
sanitarnego, a od 2002 r. – jego zastêpc¹.

Robespierre NFZ
Ryszard Stangierski (na zdjêciu) jest pierwsz¹ ofiar¹ zmian kadrowych przeprowadza-

nych przez Andrzeja Soœnierza, nowego szefa Narodowego Funduszu Zdrowia. Na pozosta-
³ych szefów oddzia³ów NFZ pad³ blady strach. Jak za czasów rewolucji francuskiej – mog¹
bowiem polecieæ g³owy. Andrzej Soœnierz da³ nawet temu wyraz stwierdzaj¹c, ¿e gdybym na-
wet przyszed³ (do NFZ – przyp. red.) bez intencji zmian kadrowych, to dziœ widzê, ¿e one s¹ ko-
nieczne. Moje przekonanie co do koniecznoœci zmian personalnych ogromnie wzros³o po kilku dniach
spêdzonych w NFZ. Kolejn¹ zmian¹ ma byæ dymisja szefa oddzia³u Funduszu na Œl¹sku. Tam
Marka Piekarskiego (protegowanego SLD) ma zast¹piæ Marek Szewczyk, jeden z najbar-
dziej lojalnych wspó³pracowników Soœnierza z czasów, gdy obaj kierowali Œl¹sk¹ Regionaln¹
Kas¹ Chorych. Pracownicy spodziewaj¹ siê, ¿e z kolei Szewczyk zwolni wicedyrektorów oddzia³u – Janusza £acha (od-
powiadaj¹cego za finanse), Janusza Markowicza (zajmuj¹cego siê œwiadczeniami medycznymi dla s³u¿b mundurowych)
oraz Lecha Wêdrychowicza, wicedyrektora ds. medycznych. Z tym ostatnim mo¿e byæ jednak k³opot, bo jeszcze niedaw-
no by³ kandydatem na wiceministra zdrowia popieranym bardzo mocno przez Samoobronê.
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Kontrowersyjny kandydat
Francja wystawi³a kandyda-

turê by³ego ministra zdrowia,
socjalisty Bernarda Kouchnera
(na zdjêciu) na szefa Œwiatowej
Organizacji Zdrowia (WHO).
Bernard Kouchner jest za³o¿y-
cielem organizacji Lekarze bez granic, by³ te¿ cywilnym
administratorem Kosowa, mianowanym przez ONZ.
W opinii specjalistów by³y minister zdrowia Francji jest
postaci¹ dosyæ kontrowersyjn¹. W m³odoœci, gdy wzo-
rem swego ojca, poszed³ na studia medyczne od razu za-
pisa³ siê do Komunistycznego Zwi¹zku Studenckiego.
Doskonale siê odnalaz³ w tym œrodowisku. Pisa³ recenzje
literackie do komunistycznego pisma studenckiego
Clarté. W 1977 r. razem wraz z Jean-Paul Sartrem, 
Louisem Aragonem oraz przysz³ym socjalistycznym mi-
nistrem Jackiem Langiem podpisa³ opublikowan¹ 
w Le Monde petycjê, domagaj¹c¹ siê przedterminowego
uwolnienia trzech mê¿czyzn skazanych za pedofiliê.
Mo¿na w niej by³o przeczytaæ m.in., ¿e 3 lata za pieszczo-
ty i poca³unki to za wiele. Ju¿ jako minister zdrowia, ujaw-
ni³ publicznie swoj¹ opiniê na temat haszyszu: – Nie jest
bardziej szkodliwy od alkoholu czy papierosów.
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Paw³owicz w rozkroku
Zbigniew Paw³owicz (na zdjêciu), dyrektor bydgoskiego Centrum Onkologii oferuje

pensjê 6 tys. z³ na rêkê, a mimo to nie mo¿e znaleŸæ chêtnych do pracy. – Z miejsca mogê przyj¹æ
radiologów, chirurgów, anestezjologów, chemioterapeutów. W styczniu przyj¹³em na sta¿ m³odego
radiologa, uciek³ mi w lipcu za granicê. Od kwietnia og³oszenia o wakatach s¹ na naszej stronie
internetowej, szukamy lekarzy tak¿e innymi drogami. Nie mamy ju¿ z kim pracowaæ. Dobremu
radiologowi dajê 6 tys. na rêkê, mimo to brakuje zainteresowanych. A na radiologii mamy a¿ 3 wakaty.
Dyrektor Paw³owicz dodaje, ¿e przyjmie nie tylko wyspecjalizowanych lekarzy, ale tak¿e
ka¿dego absolwenta wydzia³u lekarskiego. Problem w tym, ¿e m³odzi ludzie nie chc¹ siê
specjalizowaæ w szpitalach w kraju. Jednak mimo braków kadrowych Zbigniew Paw³owicz chce przyci¹gn¹æ do
Bydgoszczy pacjentów z zagranicy. Swoj¹ ofertê medyczn¹ lecznica umieœci³a na europejskich portalach internetowych
i ju¿ rozpoczê³a inwestycje. Na hotel przyszpitalny przebudowywany bêdzie internat dla pielêgniarek. Zamieszkaj¹ 
w nim pacjenci, którzy przyjad¹ do Bydgoszczy na kuracjê. W hotelu ma byæ 87 miejsc, do tego 3 apartamenty oraz
restauracja na 150 osób. Budowa i wyposa¿enie bêd¹ kosztowa³y 9 mln z³.
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